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INTERPELACJA  4/VIII 

Dot :  Wydatkowania środków. 
 

Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny  Miasta proszę o informację dotyczącą 

wydatkowania środków w kwocie 600 000 zł, które pozostały po wypowiedzeniu umowy w 

roku 2017 klubowi AZS CZĘSTOCHOWA? Interesuje mnie na jakie cele i w jakiej wielkości , 

środki te zostały przekazane. 

 

 

 

   Piotr Wrona 

 


